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aktuality

ČSSD navrhla odpuštění části sociálních odvodů malým lékárnám do 15 zaměstnanců

vloženo: 2.7.2020, 09.53

Odpuštění sociálních odvodů za letošní červen až srpen by se mohly dočkat i lékárny s nejvýše 15
zaměstnanci. V novele už účinného zákona o prominutí pojistného menším firmám to navrhla...

Poslanci navrhují změny v rozpočtu za 165 miliard. Podívejte se na konkrétní návrhy

vloženo: 1.7.2020, 10.08

Návrh na zvýšení letošního schodku státního rozpočtu až na 500 miliard korun míří po úterním projednání ve
sněmovně k závěrečnému schvalování. Poslanci by o něm měli hlasovat příští týden ve...

Doba koronavirová – co bude dál?

vloženo: 1.7.2020, 09.35

Prědtıḿ by to byl zajıḿavý sci-fi film. „Vypnutı“́ běžného života, strach, roušky a dezinfekce, zavrěnı ́škol a
obchodů... Hrozba nákazy novým koronavirem se ale stala realitou. Ted  si bohudıḱy můžeme...
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Odškodnění za pracovní úraz se zvýší. Myslí i na víc pozůstalých

vloženo: 19.6.2020, 09.23

Schválená novela vylepší pravidla pro jednorázové odškodnění pozůstalých. Díky tomu se jednak zvýší,
jednak na něj dosáhne více lidí.

Poucm̌e se pro eventuálnı ́prı̌š́tě!

vloženo: 15.6.2020, 09.21

Po trěch měsıćıćh, kdy jsme spolecňě prožıv́ali bezprecedentnı ́krizovou situaci, jakou jsme doposud vıd́ali
jen ve sci-fi filmech, můžeme postupně analyzovat, jak se nám v CR podarǐlo zvládnout prvnı ́vlnu...
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Rasismus je problém i v Česku. Chybí osvěta, shodují se politici

vloženo: 12.6.2020, 09.25

V posledních dnech světem otřásají demonstrace proti rasismu, jež vyvolalo zabití černocha George Floyda.
Nenávist a xenofobie jsou podle některých politiků problémem i v České republice. Diskusi rozvířil i nápis,...

Zdravotnická zařízení zřejmě dostanou náhrady za výpadky příjmů

vloženo: 5.6.2020, 13.48

Praha - Zdravotnická zařízení zřejmě dostanou náhrady za výpadek příjmů zhruba 30,5 miliardy korun, o něž
přišla kvůli epidemii nového koronaviru. Umožní to vládní návrh zákona, který dnes zrychleně schválila...

Zdravotníci si zaslouží slíbené odměny

vloženo: 5.6.2020, 12.12

Boji s nákazou COVID 19 podstupovala v naší zemi celá řada profesí a patří jim za to veliký dík – nechci zde
všechny vyjmenovávat, protože bych zcela jistě na některou zapomněl a...
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KDU-ČSL povede na Vysočině do voleb lékař Vít Kaňkovský

vloženo: 5.6.2020, 07.44

Lídrem kandidátky KDU-ČSL na Vysočině pro podzimní krajské volby bude lékař a poslanec Vít Kaňkovský,
který je v současné době členem Ústředního krizového štábu. Do krajského zastupitelstva budou za
křesťanské demokraty kandidovat...

Výbor pro zdravotnictví: Piráti podpořili malé lékárny, ODS a TOP09 řetězce, KSČM proti
kompenzacím lékárnám

vloženo: 3.6.2020, 22.45

Na dnešním Výboru pro zdravotnictví se jednalo o parametrech tzv. kompenzační vyhlášky.
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Divadelní inscenace před čínským velvyslanectvím v Praze – soudní proces s komunistickou
stranou Číny

vloženo: 2.6.2020, 23.30

Čeští herci sehrají inscenaci před čínským velvyslanectvím v Praze v Peléově ulici. Podle spolku Lidská práva
bez hranic (LPBH), který akci organizuje, se jedná o divadelní soudní proces s komunistickou stranou Číny,
která je obžalována za...

Sněmovna schválila návrh Víta Kaňkovského na spravedlivější náhrady lidem po pracovních
úrazech a chorobách z povolání

vloženo: 29.5.2020, 13.18

Dlouhodobá snaha Víta Kaňkovského (KDU-ČSL) a dalších poslanců byla úspěšně završena přijetím
důležitého pozměňovacího návrhu k novele zákoníku práce. Návrh napravuje dosavadní nespravedlivý
model výpočtu náhrady ztráty na výdělku u lidí...
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Zdravotnická zařízení patrně dostanou náhrady za výpadky příjmů

vloženo: 26.5.2020, 20.55

Zdravotnická zařízení patrně dostanou náhrady za výpadek příjmů zhruba 30,5 miliardy korun, o něž přišly
kvůli epidemii nového koronaviru. Sněmovní zdravotnický výbor dnes podpořil beze změn vládní návrh
zákona, který...

Prymula končí jako náměstek ministra. Povede výzkum ve zdravotnictví

vloženo: 26.5.2020, 21.00

Epidemiolog Roman Prymula nastoupí příští týden na Úřad vlády jako jedenáctý zmocněnec kabinetu
Andreje Babiše (ANO). Bude se věnovat výzkumu ve zdravotnictví, který na vládní úrovni nemá dostatečné
zastoupení a jeho financování běží z různých zdrojů....
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Spravedlivé dotace?

vloženo: 19.5.2020, 14.08

Stát oddlužuje své nemocnice periodicky. V minulosti například po hrozbě velkodistributorů, že přestanou
dodávat zadluženým nemocnicím léky. Tentokrát k tomu „využil“ dopadů koronavirové pandemie na chod
těch svých nemocnic, které...


